

Title (en)

Tubular screen for electric fluorescent tubes and the like.

Title (de)

Rohrförmiger Schirm für elektrische Leuchtstoffröhren od. dgl.

Title (fr)

Ecran tubulaire pour tubes fluorescents électriques et lampes similaires.

Publication

EP 0080703 A2 19830608 (DE)

Application

EP 82110898 A 19821125

Priority

DE 8134594 U 19811127

Abstract (en)

In a tubular screen (10) for electric fluorescent tubes (14) having an opening extending in the longitudinal direction, the screen (10) is formed by longitudinal screen profiles (11) which are arranged at a distance from one another with the formation of two opposite through openings (12, 13) for the light beams. Fastened detachably on the inside of both longitudinal screen profiles (11) in each case is an angular reflector strip (16), whose angular edges (16a) are situated opposite one another, so that the limbs of the reflector strips (16) in each case form a reflector opening outwards.
<IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem rohrförmigen Schirm (10) für elektrische Leuchtstoffröhren (14) mit einer in Längsrichtung verlaufenden Öffnung ist der Schirm (10) unter Bildung zweier sich gegenüberliegender Durchtrittsöffnungen (12, 13) für die Lichtstrahlen von im Abstand zueinander angeordneten Schirmlängsprofilen (11) gebildet. An der Innenseite beider Schirmlängsprofile (11) ist jeweils ein abgewinkelter Reflektorstreifen (16) lösbar befestigt, deren Winkelkanten (16a) sich gegenüberlegen, so daß die Schenkel der Reflektorstreifen (16) jeweils einen nach außen sich öffnenden Reflektor bilden.

IPC 1-7

F21S 3/00

IPC 8 full level

F21S 8/00 (2006.01); **F21V 15/00** (2006.01); **F21V 15/01** (2006.01); **F21V 23/00** (2006.01); **F21Y 103/00** (2016.01)

IPC 8 main group level

F21V (2006.01)

CPC (source: EP US)

F21V 7/0016 (2013.01 - EP); **F21V 7/0025** (2013.01 - EP); **F21V 7/005** (2013.01 - EP); **F21V 15/013** (2013.01 - EP);
F21V 17/16 (2013.01 - EP US); **F21V 17/104** (2013.01 - EP); **F21V 17/164** (2013.01 - EP); **F21Y 2103/00** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP1835590A3; EP2309169A1; CN102575825A; US8632219B2; WO2011045711A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0080703 A2 19830608; EP 0080703 A3 19840530; DE 8134594 U1 19820805; PT 75400 A 19820901; PT 75400 B 19840816

DOCDB simple family (application)

EP 82110898 A 19821125; DE 8134594 U 19811127; PT 7540082 A 19820809